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Vragen van het lid Van Klaveren (Groep Bontes/Van Klaveren) aan de Minister 
van Defensie over de leegloop bij de krijgsmacht (ingezonden 23 mei 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Krijgsmacht loopt leeg»?1 

Vraag 2
In hoeverre klopt het dat maar liefst 1 op de 5 functies onvervuld is bij de 
krijgsmacht? 

Vraag 3
Hoe duidt u de enorme zorgen van de belangenvereniging van officieren, dat 
het almaar groeiende werknemerstekort zelfs zorgt dat de krijgsmacht door 
het ijs kan zakken? 

Vraag 4
Kunt u garanderen dat ondanks de grote personeelstekorten de operationele 
inzet geen gevaar loopt, zoals de kapitein-luitenant ter zee voorziet? Graag 
een toelichting. 

Vraag 5
Welke oorzaken wijst u aan voor de personeelsproblematiek? 

Vraag 6
Deelt u de visie dat er fors geïnvesteerd dient te worden in defensie en dat 
hiermee ook de salarissen eindelijk kunnen worden opgeschroefd? Zo neen, 
waarom niet?

1 Telegraaf, 23 mei 2014
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